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Skårup Fjernvarme A.M.B.A. 

Referat generalforsamling 20. juni 2024 
 

1. Valg af dirigent. 

Bestyrelsen foreslog Henrik Fenger som dirigent. Der var ingen modkandidater – Henrik Fenger blev valgt. 

Generalforsamlingen blev erklæret lovligt indvarslet – der har været annonce i ugeavisen den 05. juni 2024.  
Udover medlemmer fra bestyrelsen og ansatte på fjernvarmen, mødte 6 forbrugere op. Alle 
stemmeberettigede. Dette taget i betragtning, blev der ikke valgt stemmetællere. 
 
Som referent: Tanja Bonde. 

 

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne regnskabsår. 

Beretning vedlægges, denne blev fremlagt af formand Brian Østergaard. 

Kommentarer til beretning: 

Der ønskes uddybning af de nye forbrugere (Udstykning Vesterg. Allé) – består primært af lejeboliger. 
 
En forbruger foreslår etablering af nødgeneratorer, han ønsker bestyrelsen undersøger en specifik 
beregning / pris på etablering af nødgenerator (containerløsning). Hvad koster det for den enkelte 
forbruger. Kan der evt. samarbejdes med vandværket. 
Bestyrelsens holdning er, at det ikke vil gavne forbrugerne. Der skal etableres en ved solvarmen og en på 
Traverskiftet. Hvis fx plejehjem ikke har en nødgenerator selv, vil de ikke få gavn heraf alligevel.  
 
Der spørges indtil hvordan ledningsnettet er. Slides dette? 
Ja, vi har pt. ikke lækage nogle steder og holder øje med det løbende. Men de første dele af ledningsnettet 
er efterhånden ved at være af ældre dato og vil på et tidspunkt skulle skiftes. 
Påvirker det varmetab? Ja, men vores varmetab er ikke alarmerne højt.  
 
Hvornår er udstykningen på Vestergårds Allé udlignet ift. udgifter kontra indtægter? 
Der er betalt byggemodningsbidrag / tilslutning på disse, så etableringen har ikke kostet os penge. 
 
Falder fastbidraget når de nye forbrugere kommer til? 
I princippet ja, men omkostninger stiger også løbende. 
 
Beretning godkendt. 
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3. Det reviderede regnskab fremlægges til godkendelse. 

Revisor Michael Jensby Jakobsen, Revisionsfirmaet Edelbo fremlagde regnskabet i hovedtal. 

Det blev fremlagt via projektor. 

Regnskabet er forsynet med en blank påtegning. 

Tog udgangspunkt i side 7 – Hoved- og nøgletal samt aktiver og passiver side 13 og 14. 

Årets overdækning udgør t. kr. 1.778, heraf udgør t. kr. 1.456 indregning af fremført underdækning fra 
tidligere år. Der skal således t. kr. 322 retur til forbrugere. Heraf er t. kr. 234 indregnet i budget 24.25. 
 
Spørgsmål til regnskabet: 
 
Er kommunelån stadig dyrere for Skårup Fjernvarme i forhold til Svendborg Fjernvarme? 
Ja, vi skal stille større sikkerhed. 
 
Vedr. varmepumpe er det en garantisag? 
Ja, men den udløber snart. 

Regnskabet blev herefter godkendt. 
 

4. Budget opgjort efter varmeforsyningslovens prisbestemmelser for indeværende driftsår. 

Revisor Michael Jensby Jakobsen, Revisionsfirmaet Edelbo fremlagde budget 2024/25 i hovedtal, herunder 
specifikation af nuværende års varmepris. 
 
Der spørges til bestyrelsens indkøbsfilosofi – 50 % af forventet gasforbrug er låst hen over vinteren. 
På baggrund af tidligere års energikrise vurderer bestyrelsen, at det er en fornuftig løsning, at låse en del af 
forbruget.  

5. Forslag fra bestyrelsen og fremlæggelse af investeringsplan for det kommende år. 

Der er ikke pt. nye investeringsplaner.  
 
Spørgsmål og svar til punktet: 

Der var ingen spørgsmål. 

 

6. Indkomne forslag. 

Der er ikke indkommet nogen forslag. 
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7. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 

På valg er:  Thue Jonstrup (ikke villig til genvalg) 

Brian Povlsen (villig til genvalg) 

Bestyrelsen foreslår Karin Nielsen til nyt bestyrelsesmedlem. 
 
Karin blev valgt uden modkandidater. Brian blev genvalgt uden modkandidater. 
 

8. Valg af suppleanter til bestyrelsen. 

Forslag til suppleanter: Niels Janus (genvalg) 

  Henrik Kristensen 

Begge blev valgt uden modkandidater. 

 

9. Valg af revisor og intern revisor. 

På valg er: RevisionsFirmaet Edelbo, Statsautoriseret Revisionspartnerselskab 

 Susan Sunne – intern revisor (villig til genvalg) 
 
RevisionsFirmaet Edelbo genvalgt 

Susan Sunne blev genvalgt uden modkandidater.  

Valg af revisorsuppleant: Bestyrelsen foreslog Henrik Fenger – Henrik genvalgt. 
 

10. Eventuelt. 

Der ønskes uddybning af VE fællesskab: 
Der gives en kort beskrivelse heraf og Skårup Fjernvarme er deltagende i det omfang, bestyrelsen vurderer 
det giver mening for værket. 
 
Produceres der mindre strøm? MWh er på niveau med sidste år, men priserne har været lavere. 
 
Kan vi spare penge op? Hvis vi skal spare penge op skal der henlægges til et specifikt projekt og pengene 
skal bruges på det pågældende projekt. 
 

Der takkes for god ro og orden. 
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___________________________ 

Dirigent: Henrik Fenger 
 

 
Bestyrelsen: 

 

__________________________________      

Brian Østergaard               

 

__________________________________        _________________________________________ 

Thomas Krøis             Brian Povlsen 

 


